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百舸争流
2018 纺机展释出行业新势能

01

13

10 月 18~21 日，第 22 届宁波国际服装节期间，来自 11 个国家和

地区的 265 家企业、300 多个品牌闪亮登场；全球 30 多个国家和地区，

全国 20 多个省（市）、自治区 1 万多名境内外专业客商和 70 余个重要

贸易团组到会洽谈、采购；5 万多名普通观众参观……

From October 18 to 21, during the 22nd Ningbo International Fashion 

Festival, 265 enterprises and more than 300 brands from 11 countries 

and regions came on the stage; more than 30 countries and regions 

around the world, more than 10,000 domestic and foreign profession-

al businessmen and more than 70 important trade groups from more 

than 20 provinces (cities) and autonomous regions all over the coun-

try attended the meeting to discuss and purchase; Audience visits...

宁波服装节
全方位展现全产业链时尚服务新格局
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10 月 15 日，中国国际纺织机械展览会暨 ITMA 亚洲展览会在国家会展中

心（上海）启幕。本次展会展出规模超过 18 万平方米，吸引了来自海内外数以万

计的专业观众，现场气氛热烈。

On October 15, the China International Textile Machinery Exhibition and ITMA 

Asia Exhibition opened at the National Convention and Exhibition Center 

(Shanghai). The exhibition has a scale of more than 180,000 square meters and 

attracts tens of thousands of professional audiences from home and abroad. 

The atmosphere is warm.
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